
 

 سرویس سیاســی - سخنگوی کمیسیون 
اصل نود مجلس شــورای اســامی گفت: وزیر 
صمت در جلســه امروز این کمیسیون پذیرفت 
مابه التفاوت کالاهایی که ارز ترجیحی آنها حذف 

شده باید أخذ شود.
علی خضریان در توضیح نشست کمیسیون 
اصل نود مجلس شورای اسامی با حضور وزیر 
صنعــت، معدن و تجارت و معاونان وزیر، گفت: 
با توجــه به اینکه پس از حــذف ارز ترجیحی، 
شــاه میرزایی معاون تجارت و خدمات وزارت 
صمت ۲۲ اردیبهشــت ماه ســال جاری نامه ای 
زد و اعــام کرد که همــه کالاهای در زنجیره به 
قیمت جدید فروخته شود؛ موضوع دریافت مابه 
التفاوت کالاهایی که پس از حذف ارز ترجیحی 
و افزایش قیمت با قیمت جدید فروخته شده اما با 
قیمت قدیم خریداری شده اند، به عنوان نخستین 

دستور کار بررسی شد.

ســخنگوی کمیســیون اصل نــود مجلس 
شورای اسامی افزود: میزان مابه التفاوت در بین 
اعضای زنجیره باقی ماند و به خزانه بازنگشــته 
است، کمیســیون اصل نود به این موضوع ورود 
کرد تــا وزارت صمت این میــزان مابه التفاوت 
را محاســبه و أخــذ کنــد. وزیر صمــت در دو 
جلســه پیش از جلســه امروز نیز در کمیسیون 
 حاضر شــده بود تا این موضــوع تعیین تکلیف 

شود.
وی در ادامــه اظهار کــرد: وزیر صمت در 
جلســه نهایتاً پذیرفت که مابه التفاوت کالاهایی 
که ارز ترجیحی آنها حذف شــده باید أخذ شود 
و قرار شــد بر اساس اطاعات موجود در سامانه 
جامع تجارت، ظرف حداکثر دو ماه مابه التفاوت 
را از اعضای زنجیره أخذ کند تا از تضییع حقوق 

بیت المال جلوگیری شود.
خضریان یادآور شد: در ادامه جلسه اجرای 

طرح رهگیری لوازم یدکی خودرو مورد بررسی 
قرار گرفت. کمیسیون از اجرای این طرح حمایت 
می کنــد اما در اجرا نقص هایی وارد اســت که به 
وزارت صمت گوشــزد کردیم. مقرر شــد وزیر 
صمت این نقص ها را بررسی و برنامه خود را در 

این زمینه بازنگری کند.
نماینــده مردم تهــران، شــمیرانات، ری، 
اسامشــهر و پردیس در مجلس شورای اسامی 
گفت: دســتور دیگر اســتیفای حقوق مالکانه و 
اجــرای بند )ل( تبصره بودجــه ۷ قانون بودجه 
ســال ۱۴۰۱ بود، بر اساس این بند قانون وزارت 
صمت تا پایان فروردین ماه ســال ۱۴۰۱ مکلف 
شده بود فهرســت واحدهایی که مواد معدنی را 
فرآوری می کنند به ســازمان امــور مالیاتی ارائه 
دهد اما هنوز انجام نشــده اســت لذا مقرر شــد 
 وزارت صمت در اســرع وقت این فهرســت را 

ارائه کند.

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس  :

وزیر صمت پرداخت مابه التفاوت گرانی کالاهای اساسی را پذیرفت

توسلی عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی:

چرا مصوبات مجلس اجرا نمی شود؟

7 سیاسی

حقیقت پور فعال سیاسی اصولگرا:

  رئیس جمهور نباید روی تصمیمات غیراساسی 
سرمایه گذاری کند

سرویس سیاســی- منصور حقیقت پور فعال 
سیاســی اصولگرا در پاسخ به این سوال که با توجه 
به فرا رسیدن هفته دولت، نقاط مثبت و منفی دولت 
آقای رئیسی از نظر شما چیست، گفت: جهت گیری 
دولت آقای رئیســی در ارتباط با مــردم و توجه به 
مســائل آنان بود که با سیاست های کان نظام که در 
 راســتای منویات مقام معظم رهبری بود، هماهنگ 

است. 
ایــن جهت گیــری مثبــت و خوب بــوده اما 
تیــم دولت هماهنگ و کارآمد نیســت و این فقدان 
کارآمــدی و هماهنگی به ویــژه در بخش اقتصادی 
باعث شــد تا در ماه های گذشته فشارهای معیشتی 

زیادی به مردم وارد شود.
وی تصریــح کــرد: دولت ســیزدهم نیازمند 
آن اســت کــه با حفظ این جهت گیــری و رویکرد 
مردم گرایانــه، کادر خــود را قوی تر کنــد تا بتواند 
نتایج مثبت بیشــتری را به دست بیاورد. کمتر از یک 
ســال وزیر کار از کابینه جدا شد و دو وزیر دیگر در 
آســتانه خروج از تیم دولت هســتند و این موضوع 
 برای ســه تا چهار ســال حکومت داری مناســب 

نیست.
حقیت پور افزود: موضوع دیگر آن اســت که با 
توجه به اینکه دولت جهت گیری درستی در مسائل 
سیاســت خارجی به کار گرفت اما کارنامه مثبتی در 

این زمینه نداشت. 
به طــور مثال، اگر توافقنامه ۲۵ ســاله ایران و 
چین اجرایی می شــد می توانست در زمینه های رفع 
تورم، ایجاد اشــتغال و گشایش اقتصادی کمک کند 
امــا این قــرارداد همچنان تعطیل اســت. این طرح 
جــزو پروژه هایی بــود که مقام معظــم رهبری در 
آن راهنمایی داشــتند و تدبیــر آن را ارائه کردند که 
 طــرح اقتصادی ایران و چیــن چه مزایای اقتصادی 

دارد.
وی تصریح کرد:  دولت برای تکمیل کریدورهای 
شمال، جنوب، شرق و غرب که برای ما حیاتی است 
تا تجارت غیرنفتی جایگزین تجارت نفتی باشد، چه 
دستاورد و برنامه ای ارائه کرده است؟ به نظر من این 
مــوارد جزو نقاط ضعف دولت بوده و به همین دلیل 
باید کادر قوی تر و اتاق فکر اساســی برای خود برپا 
کند. دولت سیزدهم نباید روی تصمیمات غیراساسی 
و پوپولیستی سرمایه گذاری کند. بلکه باید تصمیماتی 
 بگیرد که برای ۵۰ و حتی ۱۰۰ ســال آینده نظام تاثیر 

بگذارد.
این فعال سیاسی اصولگرا گفت: امروز چندین 

وزارت خانه در گرو یک جریان سیاســی اســت و 
همه درگیر هســتند که چه کسی قرار است وزیر یا 
مدیر شــود. متاســفانه افراد لایق بسیاری در حاشیه 
نشســته و فقط حرص می خورند. امیدواریم دولت 
بر اســاس قول ها و وعده هایی که به مردم داده موفق 
شــود چرا که مردم امروز فشارهای زیادی را تحمل 
می کنند. به طور مثال دولت سیزدهم ارز را با نرخ ۲۳ 
 هــزار تومان تحویل گرفت اما امروز ۳۰ هزار تومان 

است.
 ای کاش حداقــل نــرخ ارز را بــر روی همان 
۲۳ هــزار تومان حفظ می کردند تا فشــاری بر مردم 
وارد نشود چون بسیاری از طبقات اجتماعی جامعه 
واقعا بریده اســت. این موضوع به این دلیل است که 
تیم اقتصادی دولت هماهنگ نیســت دولت نیازمند 
شــجاعت برای حل مشکات اســت و امیدواریم 
 دولــت در زمان باقی مانده خود مشــکات را حل 

کند.
حقیقت پور در پاسخ به این سوال که نقاط مثبت 
دولت آقای رئیسی را در کجا می بینید، گفت: دولت 

رویکردهای مثبتی داشته است از جمله آنکه مردمی 
بوده، ســفرهای استانی بسیاری داشته و سعی کرده 
در راســتای عمل به فرمایشات رهبری حرکت کند 
اما باید این رفتارها ثمربخش باشــد. البته نیاز نیست 
تا این میزان ســفر استانی داشته باشد اگر روزانه سه 
 تصمیم درســت و مهم بگیریم می توان بر مشکات 

غلبه کرد.
وی افــزود : امــروز دولــت نیــاز دارد تا در 
اتاق هــای فکر خود تصمیمات مهمی درباره اقتصاد 
بگیرد. به طور مثال آقای رئیســی بگوید نرخ ارز تا 
ســال ۱۴۰۵ همان ۲۳ هزار تومان خواهد شــد و به 
 گفتــه خود عمل کند و هیچ قیمتی افزایش نداشــته 

باشد.
وی در ادامــه تصریــح کرد: آقای رئیســی در 
زمان تبلیغات ریاســت جمهوری بــه مردم وعده 
داد از روزی که بر ســر کار بیاید یک فســاد هم در 
جامعه نخواهد دید امروز لازم است دولت در زمینه 
 فســاد و مبارزه با آن از خود قدرت بیشــتری نشان 

دهد.

ســرویس سیاســی- یک عضو کمیسیون 
اقتصادی مجلس شورای اسامی با انتقاد از اجرایی 
نشــدن مصوبات مجلس گفــت: قوانین مصوب 
مجلــس چه ضمانــت اجرایــی دارد، آیا در طرح 
بانکداری ضمانت اجرایی دیده شــده است؟ این 

نوع قانون نوشتن ظلم به مردم است.
فتح الله توســلی در جلســه علنی مجلس در 
اخطاری گفت: مجلس در دو ســال گذشته قوانین 
خوبی برای ســاماندهی زندگی و معیشــت مردم 
تصویب کــرده که از جمله آن می تــوان به قانون 
لغو تحریم ها و تســهیل صدور مجوزهای کسب 

و کار اشاره کرد. 
همچنین مجلس اقدامــات نظارتی هم انجام 
داده کــه مهــم ترین آن ها تهیه گــزارش تحقیق و 

تفحص از فولاد مبارکه اصفهان است.
نماینــده بهــار و کبودرآهنــگ با اشــاره به 
گزارش هــای نظارتی دیوان محاســبات و مرکز 
پژوهــش هــای مجلس، گفت: طبــق گزارش دو 
ماهه دیوان محاســبات از ۱۷ احکام قانون بودجه 
۱۴۰۱ تنها ۴ مورد اجرا شــده و بســیاری از آئین 
 نامه ها و دســتورالعمل ها هنوز تهیه یا اجرا نشــده 

است. 
ایــن موضــوع در مورد احکام قانــون برنامه 
ششــم توسعه نیز اســت. اگر قرار باشد ما قانونی 
 تصویب کنیم و اجرا نشود خودمان یا مردم را سرکار 

گذاشته ایم.

توســلی ادامــه داد: در حال حاضر مجلس در 
حال تصویب طرح بانک مرکزی اســت اما اگر قرار 
باشد این قانون اجرا نشود چرا ما باید این همه برای 

آن وقت صرف کنیم. 
مــا به خدا و قرآن و در مقابل مردم قســم یاد 
کردیم که از حقوق آن ها دفاع کنیم لذا باید مشخص 
شود که چرا قوانین اجرا نمی شود و چه کسی باید 
نظارت کند. اصا قوانین مصوب مجلس چه ضمانت 
اجرایی دارد، آیا در طرح بانکداری ضمانت اجرایی 
 دیده شده است؟ این نوع قانون نوشتن به مردم ظلم 

است.
محمدباقــر قالیباف رییس مجلس در پاســخ 
بــه این تذکر گفت: وظیفه دیوان محاســبات تهیه 
گزارش اســت و گزارش ها براســاس زمانبندی 
مشخص در زمان بودجه نویسی و مباحث نظارتی 
تهیه شده، هیات رئیسه مجلس و همه نمایندگان هم 

وظیفه نظارت بر اجرای قوانین را دارند. 
برهمین اســاس جلسات روز سه شنبه صحن 
مریوط به کارهای نظارتی اســت. قوانین باید اجرا 
 شوند و رئیس جمهور نیز بارها بر اجرای قوانین تاکید 

داشته است.

یک فعال سیاسی اصولگرا گفت:  دولت سیزدهم نباید بر روی تصمیمات غیراساسی و پوپولیستی سرمایه گذاری کند. بلکه باید تصمیماتی بگیرد
 که برای ۵۰ و حتی ۱۰۰ سال آینده نظام تاثیر بگذارد.

 ســرویس سیاســی - رئیس 
مجلس شــورای اســامی تاکید کرد 
که نظــر رئیس جمهــور همچنان بر 
معرفی دو وزیر برای وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و بازرگانی به مجلس 
پابرجاست و اظهارات معاون پارلمانی 

نیز خاف این نیست.
لطف الله ســیاهکلی در تذکری 
شفاهی در جلسه علنی مجلس شورای 
اســامی گفت: در آیین نامه واردات 
خــودرو علی رغم تاش های مجلس 
در تصویب قانون واردات خودرو همه زحمات مجلس به هدر رفته اســت. 
هدف ما از قانون واردات خودرو، تنظیم بازار، ایجاد رقابت، انتقال تکنولوژی، 
پاسخگویی به نیاز بازار و اصاح کیفیت و قیمت خودرو بود. اما در آیین نامه ای 
که نوشــته شــده اســت باید برویم و مجددا به پراید تعظیم کنیم چرا که هیچ 
اتفاق خاصی در بازار نمی افتد. وی در ادامه اظهار کرد: آیین نامه ای که نوشــته 
شده است بسیار ضعیف است و اساسا تاثیری در بازار نخواهد داشت. در این 
آیین نامه نقش مجلس شــورای اسامی و کمیسیون صنایع نادیده گرفته شده 
است گویا کاه کمیسیون اصا پشم ندارد. انتظار می رود در خصوص آیین نامه 

واردات خودرو تکلیف را روشن کنیم.
نماینده مردم قزوین در مجلس شــورای اســامی در ادامه تصریح کرد: 
معاون پارلمانی رئیس جمهور در امور مجلس صحبت هایی داشتند که خیلی 
اشکال داشــت آقای حسینی برخاف وعده ای که رئیس جمهور داده بود که 
دو ماه به دولت برای استیضاح فرصت دهید که دو وزیر برای وزارت صنعت، 
معدن و تجارت و وزارت بازرگانی به مجلس معرفی شــوند گفته اند که تنها 
یک وزیر به مجلس معرفی خواهد شد. وی در ادامه تاکید کرد: چرا اظهارات 
معاون پارلمانی رئیس جمهور خاف اظهارات شخص رئیس جمهور است؟ 
اینچنین نگاه کردن تمســخر به کار کارشناسی مجلس شورای اسامی است. 
استیضاح وزیر صمت هنوز پابرجاست و اگر دو وزیر به مجلس معرفی نشوند 

قطعا دوباره دنبال خواهد شد.
قالیباف رئیس مجلس شورای اسامی در پاسخ به تذکر سیاهکلی بیان کرد: 
در بحث آیین نامه واردات خودرو تکلیف مشــخص است هر آیین نامه ای که 
در دولت به تصویب برسد در هیات تطبیق قوانین بررسی شده و اگر مغایرتی 
با قانون داشــته باشد به دولت منعکس می شود و حتما اصاح می گردد و اگر 
آیین نامــه واردات خودرو نیز در هیات تطبیق مغایرتی در آن شــود به دولت 

اطاع خواهد شد. 
در بحث وزارت صنعت، معدن و تجارت و وزارت بازرگانی نیز همچنان 
نظر رئیس جمهور همان نکته ای است که بنده اشاره کردم و در صحبت هایی 
که با معاون پارلمانی داشــتم گفتند که صحبت من با رســانه ها چیز دیگری 
بــوده و در تیتر اینگونه مطرح شــده که دولت یک وزیر به مجلس شــورای 
 اســامی معرفی می کند. قرار شــد امروز در رســانه ها این موضوع را اصاح 

کنند.

 سرویس سیاسی - نماینده مردم 
کرج در مجلس، گفت: اولین قدم برای 
مقابله با تعارض منافع، شفاف ســازی 
است چراکه باید بدانیم کدام مسئول در 
وزارت بهداشــت و  زیرمجموعه های 
این وزارتخانه، در کدام شــرکت سهام 
دار و یا عضو هیات مدیره هستند. ضمن 
آنکه با شفاف شدن، می توان ردگیری 
کرد که تصمیمات فان مسئول به نفع 
شرکت فعلی و یا قبلی اش است یا خیر.
مهــدی عســگری نماینده مردم 
مجلس شــورای اســامی، با اشاره به انتقاد برخی نمایندگان مجلس از وجود 
تعارض منافع در ســازمان غذا و دارو، این موضوع را نیازمند بررســی دقیق 
نهادهــای نظارتی دانســت و افزود: یکی از مهمترین مشــکات در وزارت 
بهداشــت، تعارض منافع اســت و از جمله پاشنه های آشــیل اصلی وزارت 

بهداشت در این تعارض منافع، سازمان غذا و دارو است. 
وی ادامه داد: بیش از ۹۰ مورد دارو به تایید کارآزمایی بالینی برای عرضه 
رســیده ولی فقط حدود ۸ قلم مجوز تولید و توزیع گرفته و از این تعداد هم 
هیچ کدام در پروتکل های درمانی و راهنمای بالینی نیامده است. این سوال به 
وجود می آید که اگر کارآزمایی بالینی برای تایید داروهاســت، پس چرا مجوز 
صــادر نشــده و یا در صورت صدور مجوز، چرا هیــچ کدام در پروتکل های 

درمانی نیامده است؟ 
عضو کمیسیون صنایع افزود: از طرف دیگر، داروی وارداتی رمدسیویر 
با قیمت های گزاف وارد شــده که اثــرات و عوارض آن در بحث کرونا زیر 
ســوال است؛ اگر قرار بر سخت گیری است  چرا فقط شامل داروهای تولید 
داخل می شود؟ اما دارویی با این حجم از عوارض به راحتی وارد شده و در 

پروتکل های درمانی قرار می گیرد. 
این وضعیت نشــان می دهد خیلی از کارکردهای وزارت بهداشــت و 
سازمان غذا و دارو قابل دفاع نیست و به همین خاطر، باید تحقیق و تفحص 
از آن مورد پیگیری جدی مجلس قرار بگیرد. وی با اشــاره به تعارض منافع 
در ســازمان غــذا و دارو تصریح کــرد: ما برای مقابله بــا این نوع تعارض 
منافع ها، در بودجه ۱۴۰۱ تصویب کردیم که تمام زیرمجموعه های وزارت 
بهداشــت موظف به ثبت اطاعات هیات مدیره شــان شــوند در حالی که 
 پیش از این، مجموعه های داروســازی و درمانی از ثبت شــرکت ها مستثنی 

بودند. 
 وی عنوان کرد: اولین قدم برای مقابله با تعارض منافع، شفاف ســازی 
است چراکه باید بدانیم کدام مسئول در وزارت بهداشت و  زیرمجموعه های 
این وزارتخانه، در کدام شــرکت ســهام دار و یا عضو هیات مدیره هســتند. 
ضمن آنکه با شــفاف شــدن، می تــوان ردگیری کرد کــه تصمیمات فان 
مســئول به نفع شــرکت فعلی و یا قبلی اش اســت یا خیر. این قدم بزرگی 
 اســت که مجلس برداشــته و باید تا قبل از پایان ســال این اطاعات به ثبت 

برسد.

قالیباف در پاسخ به تذکری:

دولت دو وزیر برای وزارت صمت و 
بازرگانی به مجلس معرفی می کند

عسگری نماینده مجلس ؛

اولین قدم برای مقابله با تعارض 
منافع، شفاف سازی است

امضا نکنید

صاحبخانه 

سلبریتی ها را بگیرد

چرا به تاخیر افتاد؟

پشت پرده ازدواج 

رتبه های شبهه دار کنکور 

بیش ترین مزاحمت 

استقبال می کنیم

خانه های خالی

۳۰۰۰ گزارش سوت زنی 

صادر شد

روزنامه رسالت نوشت: ایران خواستار مختومه شدن مساله پادمانی همزمان 
با برجام است تا به بیان تهران، در آینده دیگر فضایی برای اعمال فشار علیه ایران 
و یا اعمال تحریم های تازه مسدود شود. این در حالی  است که کشور های غربی 
موضوع مسائل پادمانی و برجام را دو مساله غیرمرتبط با یکدیگر می خوانند و از 
ایران خواســته اند بدون ارتباط دادن این مساله به گفت وگو های احیای برجام به 
پرســش های آژانس پاسخ دهد. فراموش نکنیم، حتی در صورت امضای توافق 
هســته ای، اجرایی شدن آن مشروط به بسته شدن )مختومه شدن( پرونده های 
ادعایی واهی آژانس بین المللی انرژی اتمی علیه کشورمان خواهد بود؛ موضوعی 

که بستگی به اراده واقعی گروسی و همراهانش در آژانس خواهد داشت.

احمد امیرآبادی فراهانی عضو هیات رییســه مجلس: به کارمندانی که به 
اجبار از شهرستان به تهران منتقل می شوند، خانه سازمانی داده می شود، اما چنین 
امکاناتی برای نمایندگان وجود ندارد. آن ۲۰۰ میلیون تومان ودیعه مسکنی هم که 
به نمایندگان دادند، وام بود. در ابتدای هر دوره، مجلس مبلغی به نمایندگان برای 
اجاره خانه در تهران پرداخت می کند که این میزان در سال اول مجلس یازدهم ۲۰۰ 
میلیون تومان به عنوان ودیعه مسکن بود که این پول هم ماهیانه از حقوق نماینده 
کم می شود. این پول حقوق نبوده و یک وام است. ممکن است بگویند کارمندان 
هم به اجبار از شهرستان به تهران منتقل می شوند، اما به همین کارمند، مدیرکل و 
مسئول خانه سازمانی داده می شود در صورتی که چنین امکاناتی برای نمایندگان 
وجــود ندارد.  همین الان ما نماینده ای داریم که می گوید صاحبخانه او اجاره را 
دو برابر کرده و برای پرداخت اجاره و ودیعه مسکن با مشکل مواجه شده است.

کجای جشنواره فجر به جشنواره انقاب می خورد؛ این سلبریتی هایی که 
اگر در خیابان حضور داشتند، گشت ارشاد به آن ها تذکر می داد، خب پلیس اقتدار 
نشــان دهد و در همان جشنواره فجر آنان را دستگیر کند. آقازاده ای که از خارج 
می آید و رعایت پوشش نمی کند، گشت ارشاد با او هم برخورد کند تا مردم ببینند 

فرقی بین افراد نیست.

یک منبع آگاه در وزارت خارجه عراق به »العربی الجدید« گفت: قرار بود دور 
ششم گفت وگوی ایران و عربستان سعودی اواخر ژوئیه برگزار شود، اما تحولات 
سیاسی در عراق حمله طرفداران جریان صدر به منطقه سبز موجب تأخیر آن شد. 
به تأخیر افتادن دور جدید گفت وگو به درخواست تهران و ریاض بوده نه بغداد.

آرامه اعتمادی، فعال رسانه ای نوشت: ازدواج سحر قریشی و امیر تتلو، یک 
معامله دو ساله و چندصد میلیاردی با اسپانسری یک رمز ارز و بازدید یوتیوب 
است. یک تهیه کننده بنام سینما، در این سناریو دخیل است که بیست میلیارد سهم 
خالص او از این ماجراســت. دوبی بودن قریشی در همین سناریوست. تتلو در 

آهنگ جدیدش هم اشاره به رمزارز دارد.

مروتی، معاون امور آزمون های سازمان سنجش آموزش کشور گفت :عده ای 
هستند که وسیله و ابزار تقلبی از آن ها گرفته نشده است؛ اما رتبه های شبهه داری 
آورده اند. ما با توجه به مقایسه سوابق تحصیلی و یا رتبه های کنکور های گذشته 
آن ها و همچنین میزان مطابقت پاســخ آن ها با پاسخنامه کلید، تقلب این افراد را 
شناسایی کرده ایم. با بررسی مراجع ذی صاح بعضی افراد جدید نیز شناسایی شده 
اند که در گروه های ســازمان دهی شده برای تقلب در کنکور سراسری حضور 
داشته اند. افرادی که رتبه شبهه دار دارند؛ برای رفع شبهه از این افراد در یک، دو یا 
حتی چند درس، امتحانی دوباره گرفته می شود که اگر قبول شوند ادامه راه خود 

را می روند. اگر نمره قبولی نیاورند رتبه و کنکور آن ها لغو می شود.

رئیس ســازمان انرژی اتمی گفت : چرخه ســوخت در انحصار و سلطه 
ابرقدرت هاست و دعوا با ایران هم برای همین موضوع است. شیطنت، خباثت 
و فتنه ای که با سردســتگی منافقین از شکل گیری صنعت هسته ای راه انداختند 
برای موارد اتهامی اســت که به  دســت عملیات اسرائیل افتاده و با غوغاسالاری 
می خواهند وجاهت و صلح آمیز بودن فعالیت های هســته ای ایران را زیر سؤال 
ببرند. بیشــترین مزاحمت را فرانسه در مذاکرات هسته ای روی چرخه سوخت 

هسته ای داشته است.

خاندوزی با بیان اینکه قلب این اصاحات اصاح ســاختار بانک مرکزی 
است، گفت: همه تنظیم گری ها و مقررات گذاری ها و نظارت بر کل شبکه بانکی 
بر عهده بانک مرکزی کشور است؛ بنابراین، از این منظر کاما استقبال می کنیم از 
اینکه قانون ۵۰ سال پیش به سمت اصاح برود و جهت گیری هم که در اصاح 

وجود دارد، جهت گیری مورد تایید قابل قبولی است.

آخوندی، معاون مدیرکل دفتر حسابرســی ســازمان امور مالیاتی  گفت : 
سازمان امور مالیاتی مهلتی برای اصاح اطاعات به وزارت راه و شهرسازی داده 
است که تا دهم شهریورماه ادامه دارد. بعد از اینکه سازمان اطاعات را دریافت 
کرد، موارد را بررســی کرده و پس از آن فرایند مالیاتی آغاز می شــود. البته توجه 
به این نکته ضروری اســت که امکان ثبت اعتراض برای مالکان از بعد از دهم 
شــهریور هم وجود دارد، اما افراد باید توجه کنند که اگر اعتراض خود را بعد از 
دهم شهریورماه ثبت کنند، پرونده آن ها وارد فرایند مالیاتی شده و اعتراضات در 

فرایند دادرسی بررسی می شود.

عزیزی، مدیر کل دفتر بازرسی، مبارزه با فرار مالیاتی و پولشویی سازمان امور 
مالیاتی کشــور با تاکید بر اینکه کتمان درآمد، جرم تلقی شده و مجازات کیفری 
دارد، گفت: درخصوص کســانی که مرتکب فرار های مالیاتی کان می شــوند، 
عاوه بر وصول مالیات و جرایم، پرونده قضایی تشکیل می دهیم. برای پزشکان 
و دندانپزشــکانی که مردم برای آن ها گزارش فرار مالیاتی ثبت کرده اند، پیامک 
اخطار ارسال شده است و تمامی پزشکان و دندانپزشکان مطابق قانون مکلف به 
استفاده از دستگاه پرداخت بانکی )پوز( هستند. سازمان امور مالیاتی در صورت 
لزوم، تمامی حســاب های متعلق به پزشکان و دندانپزشکان را بررسی می کند و 
فقط اینگونه نیســت که حســاب های متصل به پوز بررسی شود. بر این اساس 
مبالغ کارت به کارت و واریز به حســاب های دیگر مودیان نیز مورد رســیدگی 
قرار خواهد گرفت. عزیزی تصریح کرد: از حدود ۹۰۰۰ گزارش ثبت شده  که 
در ســامانه ســوت زنی، حدود ۳۰۰۰ گزارش مربوط به فرار مالیاتی پزشکان و 

دندانپزشکان بوده است .

علی صالحی در شورای عالی قوه قضاییه اظهار داشت: با تاش و زحمات 
شــبانه روزی و پس از پیگیری ها، قرار مجرمیت و کیفرخواســت سارق مسلح 

بزرگراه نیایش با اتهام »محاربه« صادر و این پرونده به دادگاه ارسال شد.

اخبار ویژه ...

دولت برای تکمیل کریدورهای شــمال، جنوب، شرق و غرب که برای ما حیاتی 
است تا تجارت غیرنفتی جایگزین تجارت نفتی باشد، چه دستاورد و برنامه ای 
ارائه کرده است؟ به نظر من این موارد جزو نقاط ضعف دولت بوده و به همین 
دلیل باید کادر قوی تر و اتاق فکر اساســی برای خود برپا کند. دولت ســیزدهم 
نباید روی تصمیمات غیراساســی و پوپولیســتی ســرمایه گذاری کند. بلکه 
بایــد تصمیماتی بگیرد که برای ۵۰ و حتی ۱۰۰ ســال آینده نظام تاثیر بگذارد.
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